
 
 

Referat af bestyrelsesmøde 

Tilstede: Kim, Christian, Joakim og Bente 

Tid og sted: 15. december 2022 kl. 19:00 hos Bente 

Referent: Joakim 

Dagsorden: 
 

1. Referat  

 

1. Referat fra seneste møde godkendes. Lægges op på hjemmesiden. Referat er godkendt, 

hvis der ikke kommer indsigelser inden 7 dage 

 

2. Økonomi 

 

a. Vedligeholdelsesplan – bestyrelsen vil arbejde for en plan fra 2024 og frem. 

 

3. Udvalg 

 

a. Grøn – herunder legepladser, udvikling af fællesarealer – Christian 

Status: Bestyrelsen arbejder hen imod 2 forslag, der skal stemmes om til 

generalforsamlingen i maj 2023. 

b. Sort - herunder asfalt, kloak og rør, dæksler, vejbump, el-lade-standere – Joakim og Bente 

Status: Intet nyt. 

Grå - herunder stier, belysning, affaldsordning – Joakim og Bente 

Status: Udskiftning af belysning forventes færdig etableret december 2022.  

Affaldssortering er etableret og igangsat december 2022. 

c. Socialt – fælles aktiviteter, juletræ, fester, loppemarked – Bo 

Status: Bestyrelsen har valgt ikke at sætte juletræ op i år. 

d. Diverse – Der er blevet etableret et nyt udvalg, der vil undersøge mulighederne for 

opsætning af solceller. 

 

4. Kommunikation 

 

a. Henvendelse fra grundejere  

- Genplantning af buske langs Lergravsstien – Forår 2023 vil der blive plantet 

nye hæk planter. 

 

5. Evt. 

CO2 beregner – der vil blive lagt opslag på hjemmeside. 

 

6. Næste møde 

Torsdag den 12. januar kl. 19:00 hos Bente 


